
8 DAYS KOREA + JEJU ISLAND
DAY 01: SINGAPORE – SEOUL (Meals on board)
Assemble at Changi Airport for your flight to Seoul

DAY 02: ARRIVE CHEJU/ YONGDUAM BEACH/ MYSTERIOUS ROAD/ HOTEL (Dinner)
Upon arrival, you will be transferred to the domestic airport for your flight to Cheju Island. Unveil the mysteries of this 
fascinating island starting with Yongduam (Dragon Head Rock) which shapes like a dragon with its head resting on the 
beach and body submerged in crystal clear blue water. During good weather, one can see the Jeju women divers “Haenyo” 
diving to the seabed looking for sea urchins, shellfish, octopus and abalone. After a good catch, they will sell their live 
seafood on the beach to tourists or local as sashimi. Mysterious Road to experience the phenomenon of going uphill with the 
vehicle engine off!. HOTEL: JEJU ISLAND OR SIMILAR CLASS

DAY  03:  MT.  HALLA  1100/  HOLLAND  VILLAGE/  JEJU  HUEREE  NATURE’S  &  ANIMAL  FARM/  OEDOLGAE 
ROCK/TEDDY BEAR MUSEUM/ SEONGEUP FOLK VILLAGE/ SEONGSAN SUNRISE PEAK (Breakfast, lunch & dinner)
After breakfast, tour Mt. Halla, the highest mountain in Korea located in the centre of Jeju island. The mountain soars to 
1,950m above sea level. Looking from the summit are fields, forests, quaint villages and sandy beaches. The road leading to 
the highest point accessible by tour coaches are subject to weather conditions.  It is best viewed in Summer or Falls. 
Thereafter, visit “All-in” Holland Village where its compound has a Holland Village and you can witness windmills spinning 
facing the Pacific Ocean. Transfer to  Jeju Hueree Nature’s Farm. Here you can feed the rabbit, black piglet, mountain 
goats, squirrel, Ostrich birds. Experience riding on a bull drawn cart. For the health-conscious, you can try foot message by 
walking on the volcanic clay path which is rich in minerals which are beneficial to health. During the winter season (late 
October) at Tangerine Orchard, you can pick your own tangerine and eat it. Not forgetting those who loves flower, many 
species are available for your viewing. Next, sightseeing of  Oedolgae rock that floats offshore, an amazing rock with 10 
metres in circumference and 20 metres in height and is also knowned as the Changgun Rock. It is surrounded by beautiful 
islands such as Bum Island, Sae Island and Seonnyu (fairy) Rock. Oedolgae was also a filming location in 2003 TV drama 
series, Daejangguem. The Teddy Bear Museum exhibits everything about Teddy Bears, which have been loved worldwide 
for 100 years. Seongeup Folk Village shows the unique residential culture of the island. These traditions folk village which 
cannot be seen elsewhere today, make the Folk Village a novel experience. Tour Seongsan Sunrise Peak located on the 
eastern end of Jejudo Island, there is a huge crater at the top of Seongsan Ilchulbong Peak. Mysterious Road to experience 
the phenomenon of going uphill with the vehicle engine off!. HOTEL: JEJU ISLAND OR SIMILAR CLASS

DAY 04:  MOUNT SORAK /  SHINHEUNGSA TEMPLE/  DAEMYUNG AQUA WORLD  -  AQUA POOL-SAUNA-
OUTDOOR LEISURE POOL (INCLUDED) (Breakfast, lunch & dinner)
Arrive Seoul, transfer to Mt. Sorak, Korea’s most beautiful mountain area. It boasts numerous valleys well known for its 
spring blossom and Fall foliage. Shinheungsa, an ancient temple with deep historical significance, and many tourists come 
because of its beautiful scenery. Daepohang, this bustling port has become one of the most popular tourist spots for those 
in search of the freshest live seafood restaurants. For those who love live seafood, Daepohang Port is the place to be. 
Furthermore, there are abundance of local dishes that can be found lining the streets includes ojingeo sundae and Gamja 
Songpyeon. The Aqua World Sorak was built with the concept of well-being that offers the finest facilities for rest and 
health. At the Aqua World Sorak you may get away from the grind of daily life and enjot leisure with family and friends. 
(Bring your swim-wear & cap) HOTEL: SORAK DAEMYUNG RESORT / SIMILAR CLASS

DAY 05: EVERLAND THEME PARK (FULL DAY PASS)-SAFARI PARK+TRAM RIDES+LIFT CHAIR (Breakfast & dinner)

Transfer to Everland Theme Park, the world’s 8th most popular theme park - an exciting festive world of thrilling rides and 
lively entertainment. Visually enhanced by eye-catching displays of a variety of flowers like tulips, roses, lilies during each 
flower festival, Everland provides beautiful photo-taking opportunities. Spot the Liger, a crossbreed between the tiger and 
the lion, as well as the endangered White Tiger. As for those adventurous, avant garde thrill seekers, take on the challenge 
of the Suspended Roller Coaster, the Amazon Express Water Adventure, or the Double Loop and Cork Screw Coaster.
HOTEL: LEEDS BILL/ SIMILAR CLASS
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DAY 06: STRAWBERRY ORCHARD FARM (SEASONAL)/ SUWON HWASEONG FORTRESS/ DAEJANGGEUM PALACE/ 
DIGITAL MEDIA CITY/ CHEONGGYEJEONG PARK/ DONGDAEMUN MARKET (Breakfast, lunch & dinner)
Visit a  strawberry orchard farm (seasonal).  Tour  Hwaseong Fortress is the official fortress of Suwon city. The 
fortress wall is 5.52km long and it has a great variety of military facilities you cannot find at other fortress, it 
was designated on UNESCO’s World Cultural Heritage Site. Tour Korea TV miniseries Daejanggeum, or Jewel in the 
Palace, one of the main filming locations was at Suwon Hwaseong Haenggung Palace.
Visit Digital Media City be taken around the site of DMC to see highlights. The DMC is a complex which brings together 
digital media products and cultural activities.  Unlike other IT clusters DMC focuses on entertainment industries such as 
broadcasting, games, animation, films and music. DMC aims to become not merely a foreign but an international city. 
Cheonggyecheon Stream used to exist merely as an overpass forgotten in 1970 until it was restored in 2005, becoming a 
haven of natural beauty amidst the bustle of city life. Shopping at korea most well known shopping district, Dongdaemun 
wholesale market offering fashions apparel, men’s wear, costume jewellery and many others.
HOTEL: COOP RESIDENCE APT / SIMILAR CLASS

DAY  07:  KYONGBOK  PALACE/  PRESDIENTIAL  BLUE  HOUSE/  GINSENG  AUTHORIZED  OUTLET/  AMETHYST 
SHOWROOM/  THE  FACE  SHOP/  D.I.Y+KIMCHI  MAKING+PHOTOGRAPHIC  SESSION  WITH  KOREA  TRADITINAL 
DRESS+THE ART OF TEA-BREWING/ MYUNG DONG FASHIONS STREET/ 7 LUCK CASINO (Breakfast & dinner)
Tour Kyongbok Palace, built in 1394, drive pass the Presidential Blue House and stop at designated area for photography. 
Visit Korea Ginseng Authorized Center. Next the Amethyst showroom where you get to see a wide selection of Korean 
designed jewellery. The Face Shop, a popular Korea brand cosmetic products. At the Korea Cultural Experience Centre you 
can enjoy the Taste, Beauty and Elegance of korea (D.I.Y) in a large and modern complex. The centre use antique Furniture 
and ornaments along with approximately 150 authentic Korean traditional costumes where you can try on the traditional 
costumes. You will also practice making kimchi, Korean Famous spicy dish or learn how to serve tea in a traditional tea 
ceremony.  Myeong-dong resembles a massive shopping city. All kinds of brand name shops and department stores are 
clustered  on  the  streets  and  alleyways.  You  can  purchase  various  products  such  as  clothes,  shoes,  and  accessories. 
Compared to Namdaemun or Dongdaemun, many good-quality brands are sold in Myeong-dong. Such stores include Lotte 
Department Store, Shinsegae Department Store, U-too Zone, Myeong-dong Migliore and Avatar. You can purchase good-
quality  products  at  the  department  stores  or  other  fashionable  products  at  reasonable  prices  at  Migliore  or  Avatar. 
Moreover, all  kinds of brand shops are densely located along the main street and lanes. Myeong-dong also has family 
restaurants, fast food, Korean, Western and Japanese food. Among many restaurants, Myeong-dong are specializes in pork 
cutlet and kalguksu (noodles). The Seven Luck Casino Millennium Seoul Hilton is equipped with a great variety of state-
of-the-art gaming options such as Baccarat, Blackjack, Roulette and Big Wheel.
HOTEL:   COOP RESIDENCE APT/ SIMILAR CLASS

DAY 08: KOREAN HERBAL SHOP (CORDYCEPS) KOREAN GIFT SHOP / AIRPORT   (BREAKFAST)          
   Breakfast will be at Seoul city restaurant. Visit Korean Herbal Shop and while enroute to airport stop-over for
 last minutes shopping for souvenirs & gifts for friends and relatives and also Korea local tit-bits and products 
 before transferring to airport for your onward journey.  
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八天韩国梦幻之旅
第一天: 济州岛/ 龍頭岩/ 神奇之路 （机上用餐）

我们搭乘豪华客机，飞往首尔。到达目的地后，由我们专业导游乘坐豪华空调巴士载你入住酒店。

第二天: 济州岛/ 龍頭岩/ 神奇之路 （晚餐）

抵達有東方夏威夷之稱【濟州島】。参观【龍頭岩】彷彿神話傳說中的一條巨龍，屹立於波濤澎湃的海岸邊，是由漢拏火

山山口噴出的熔岩在海上凝結而成，模樣有如龍頭。【神奇之路】被稱為「奇幻山坡」的這條路是一段斜坡路，但是放在

路面上的空罐都會沿著上波方向迅速滑動，在這裡常可看到旅客下車放空罐試驗的場面。

酒店: JEJU ISLAND 或同级

第三天汉拿山 1100 /  荷兰风车庭院与爱情湖 /  休里爱生态动物体验园（农场体验, 堆石塔, 健康体验,牛车体 

验, 橘子之乡体验/  孤石浦 /  泰迪熊博物馆 / 城邑民俗村/  城山日出峰 (早餐, 午餐, 晚餐)

【汉拿山】可全觀全濟州美島及368座壯麗火山峰。漢拿山巍然耸立于济州岛的中部，是代表济州岛的名山，又称瀛州山，

意思是高得可抓住银河。1970年被指定为国立公园。

【ALL IN】拍摄地去参观，您可看到剧中荷兰风味的风车。还有“爱情湖”. All-IN 之家是以电视剧为主题的韩国第一家

电视剧纪念馆。馆内分为“永恒的爱“ALL-IN”“爱的音乐盒”、“秀娟的故事”和“仁河的故事”等主题展厅，分别陈

列着拍摄当时的各种道具、形式多样的音乐盒等。

【休愛里】是可以看.聽.摸.聞滿足您所有慾望的文化體驗營。四季風情盡在體驗園內完全感受以郁郁葱葱的森林、清新的

树木。一、森林體驗，讓您森=身呼吸，接受一次芬多精SPA；二、自然景觀體驗；三、【動物農場】體驗，喂养農場內的

兔寶寶，豬寶貝，羊咩咩等可愛的動物并可拍照。四、【堆石塔】 濟州的許願由來,许下灵验的愿望。五、【健康體驗】

从大自然火山土製成的健康步道, 走到溪河沖洗雙腳,會讓您消除疲勞全身舒暢。六、【牛車體驗】讓長時間生活在都市叢

林的您體會從前鄉下淳樸生活的感覺。七、【橘子之鄉體驗】采摘橘子DIY。从孤石浦眺望的虎岩夕阳美景尤其受到游客的

青睐。2003年韩国电视剧<大长今>也曾在孤石浦取景.

【泰迪熊博物馆】是为展示百年来深受全世界人们喜爱的泰迪熊而建的。在两个展馆中可以见到世界各地生产的玩具熊。

【城邑民俗乡】参观 200年前一直至今还使用的家屋城邑. 城邑民俗村由于位于济州岛上，因而也完全反映了济州岛独特的

居住文化。你在这里可以看到那看似堆得稀稀疏疏的挡风石墙（黑熔岩石），为了防止风直接进入里屋而建得又直又弯的

“奥来”（窄胡同），还有成为济州岛之象征的石神像（Dolharubang）. 济州岛特有的东西中尤为有名的是黑毛的土种猪。

【城山日出峰】 為漢拏山360 個子火山之一，也是世界最大的突出於海岸的火山口，攀登 30分鐘左右到達的山頂唯一片

廣闊的牧場，由此觀看日出，美不勝收。

酒店: JEJU ISLAND 或同级

第四天:  雪岳山国立公园 / 新兴寺 / 大铺港活海鲜市场 / 雪岳大明阿酷瓦世界 (早餐, 午餐, 晚餐)

【雪岳山】国立公园，雪岳山也称雪山、雪峰山，每年早早就下雪，又存留很长时间，连岩石都是雪白色，故称为雪岳。

雪岳山一带于1965年11月被指定为天然纪念物保护区。

【神兴寺】是真德女王（新罗第 28代王）6年由遍访全国名山的慈藏律师（590-658）建造的，原名香城寺。
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【大埔港海鲜市场】。游客能在大浦港附近的餐厅吃到新鲜的海物。身处大浦港不仅能欣赏雪岳山、东海的天然美景，还

可以到比目鱼、甘青鱼等海产丰富的大浦生鱼片店团地和大浦鲜鱼市场游玩。因此喜欢生鱼片的朋友到束草，一定不能错

过大浦港。此外，大浦港还有售卖鱿鱼米肠、土豆糕等土特小吃的小店。

【雪岳大明阿酷瓦世界】是大型室内水上乐园，其用水不是温泉泉水，而是加热的净水。这里不仅拥有各种温

泉保健设施，各种娱乐设施也样样俱全，是家庭、恋人休闲娱乐的绝佳场所。阿酷瓦世界是家庭观光旅游的胜地。         

住宿: 雪岳大明度假村或同等级                                                          
 

第五天：爱宝乐园（无限次全日卷）- SAFARI 赛福动物野生世界 + 观光列车-夢幻花車巡遊 (早餐,晚餐)

【愛寶樂園】這是一座彷彿在美麗的大自然中，置身於夢境的主題公園，結合了休閒、娛樂、教育與文化的國際性度假勝

地。一年四季每季都選定一個主體展開豐富多彩的主題活動、 在150萬朵各種各樣的盛開的郁金香中開始的溫暖而華麗的

春季慶典。荷蘭的大型風車﹑荷蘭鄉村等﹐讓您不禁聯想到童話世界(3月-4月)。到了5月﹐愛寶樂園就會舉辦戀人們的慶

典--華麗的“玫瑰慶典”。從 1985年開始舉辦“玫瑰慶典”以來﹐參加活動的眾多戀人都已喜結良緣。如今只要是戀人都

會想到愛寶樂園的玫瑰慶典來看一看﹐這也是愛寶樂園引以為豪的最高級別的慶典(5月-7月)。(花季因氣候之變化而有不

同，不另通知，敬請原諒)。

住宿: LEEDS BILL或同等级                                                          

第六天:  採草莓 (季节) / 水源华城 / 水源大長今行宫 / DMC / 清溪川 /  东大门市场 (早餐, 午餐, 晚餐)

早餐后参观草莓园。【水原华城】城墙全长5.52公里，安装了各种在其它城内看不到的军事设施。城墙上方建造了女墙，

上面有多个射击口，可以既掩护自身，又能监视和攻击敌人。东西南北四个方面都有城门，北门称长安门，南门称八达门，

东门称苍龙门，西门称华西门。

【水源大長今行宫】乃是韓國古裝宮庭劇,其中了解李朝時代宮中及醫術藥膳料理,另有大長今多處場景在此拍攝。

【未來城市展示館】展示館裏，通過先進 IT技術想象虛擬未來生活；在被譽為世界第六大博物館 。此建築物保留往昔

的輝煌燦爛。

【清溪川】為首爾新指標，走過歷史﹑文化的清溪川，共有 22座橋，每座橋 都有各自的特色和典故，每天都吸引大批人潮

前來參觀。

【東大門綜合市場】東大門市場是代表韓國的最大規模批發零售市場。市場內有 20多個綜合購物大 3萬多個專門商店、5

萬多家製造公司，是首爾的購物王國。尤其是這裏兼有批發和零售，因此深夜購物者多而聞名。全國各地的批發商、職

員、外國遊客等形成人山人海。華麗的燈火和擁擠人群的東大門市場夜景比白天更絢麗。

住宿: COOP RESIDENCE APT或同等级                                                          

第七天：景福宫/ 青瓦台 / 人蔘專賣店 / 紫水晶寶石店 / 彩妝名品店 / 韩国文化体验中心 /  明洞购物街 / 

七樂賭場 (早餐, 午餐)

【景福宮】建於1394年,朝鮮李朝時代，有五百餘年歷史。文武百官朝政之勤政殿，擺設國宴之慶會樓。此建築

物保留往昔的輝煌燦爛。

韓國總統府【青瓦台】经过后在指定的停车位置给贵宾下车拍照。

【人參專賣店】聽取人蔘栽種製造之過程，並可選購各式人蔘產品。

【紫水晶寶石店】韓國的紫 水晶以顏色鮮明、光澤好、透明度高等諸多優點而聞名於世界各地。

【彩妝名品店】韩国化妆品介绍中心。

【韓國文化體驗】由手藝高超的師傅現場指導，親手製作聞名世界的韓國泡菜，您可帶往餐廳食用驗收自己的傑

作，或用真空包裝帶回国

【明洞】，是一个让人联想起一座巨大购物城市的地方。在这里，各种各样的品牌专卖店、百货店、保税商店等

密集在一起。这里被称为服饰流行的中心，可以买到领导服饰潮流的各种服装、鞋帽、饰物等等。
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【七樂賭場】首爾千年希爾頓店，是個具有寬敞的空間、精緻華美的內部風格及備感舒適的賭場。

住宿: COOP RESIDENCE APT或同等级                                                          

第八天:  冬蟲夏草 / 土產 / 仁川 (永宗國際機場) (早餐)

早餐後，專車前往参观【冬蟲夏草】店后臨去機場前，您可於雜貨店最後採購些美味泡菜、 海苔、糖果、泡麵等。搭乘專

車前往仁川【永宗國際機場】。 抵達後由本公司代表辦理一切出境手續後搭乘豪華班機返回国，結束這六天美好的韓國之

旅。【再見韓國】。
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